
Протокол № 8
постійної комісії ради

з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму та інформації

м. Дрогобич 13 липня 2021 року

Присутні 3 особи: Лучків Андрій Володимирович, Дьорка Олег Іванович, Чигрин Юрій
Миколайович
Запрошені: Олег Дукас, Ігор Лялюк, Зеновій Квасній, Назарій Івахів.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Про звернення депутатської комісії до міського голови щодо стану роботи трекерів у
пасажирському транспорті та камер відеоспостереження у місті;
2. Про розміщення інформації від міської ради на радіо “Франкова земля” та в газеті
“Галицька зоря”;
3. Про підготовку листа до Віденського університету щодо визначення дорожньої карти
спільної роботи зі створення спортивного комплексу у м. Дрогобич.

Щодо питання першого порядку денного:

СЛУХАЛИ: Зеновія Кваснія про стан роботи трекерів у пасажирському транспорті та
камер відеоспостереження у місті;

СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа про необхідність підготовки звернення до міського голови
щодо стану роботи трекерів у пасажирському транспорті та камер відеоспостереження у
місті;

УХВАЛИЛИ: Підготувати звернення до міського голови щодо стану роботи трекерів у
пасажирському транспорті та камер відеоспостереження у місті;

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались».
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.

Щодо питання другого порядку денного:

СЛУХАЛИ: Зеновія Кваснія про розміщення інформації від міської ради на радіо
“Франкова земля” та в газеті “Галицька зоря”;

УХВАЛИЛИ: Взяти інформацію про розміщення інформації від міської ради на радіо
“Франкова земля” та в газеті “Галицька зоря” до відома;

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались».
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.

Щодо питання третього порядку денного:

СЛУХАЛИ: Олега Дьорку про лист від Віденського університету щодо можливості
створення спортивного комплексу у м. Дрогобич.



СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа про необхідність підготовки листа до Віденського
університету щодо визначення дорожньої карти спільної роботи зі створення спортивного
комплексу у м. Дрогобич.

УХВАЛИЛИ: рекомендувати організаційному відділу Дрогобицької міської ради
підготувати листа до Віденського університету щодо визначення дорожньої карти спільної
роботи зі створення спортивного комплексу у м. Дрогобич.

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались».
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.

Голова зборів ______________ Андрій Лучків

Секретар ______________ Юрій Чигрин


